
Zápis z 24. zasedání Obecního zastupitelstva  
v Rakousích 

Den a místo jednání: úterý 14. 9. 2010 v 17,00 hodin  na Obecním úřadě  Rakousy 
Přítomni:  Ing. Milena Bílková, Marta Franzová, Hynek Matzke, Oldřich Mizera,   Iva 
Štejfová, Vladimír Vacarda.  
Hosté: Lubomír Sýkora, účetní 
Program:   

1. Zahájení  
2. Schválení programu,  stanovení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

      3.  Plnění rozpočtu 2010 a  rozpočtová opatření 
4.  Program obnovy vesnice, územní plánování,  informace o dotacích…. 
5.  Opravy majetku obce, inventarizace 
6.  Informace o výkupu a prodeji pozemků 
7.  Různé a diskuze /volby, odvoz velkoobjemového odpadu, siréna,  atd. 
8. Usnesení a závěr. 

Ad 1)a 2) 
      Zasedání obecního zastupitelstva zahájila starostka a seznámila s programem. 
Zapisovatelkou byla navržena Marta Franzová, ověřovateli zápisu Oldřich Mizera a  
Hynek Matzke. 
                          Hlasovalo pro:  6                          Hlasovalo proti: 0 
Ad 3 ) 
       Účetní L. Sýkora informoval podrobně o plnění rozpočtu a rozpočtovém opatření 
č.2, kdy dochází ke zvýšení příjmů i výdajů a rozpočet zůstává vyrovnaný. Rozpočtové 
opatření se týká posílení výdajů na výměnu oken v bytě č. 1 a dalších menších výdajů 
/viz příloha/ 
Ad 4) 
        Z „Programu obnovy venkova LK“ jsme obrželi příslib dotace na nákup 
plotostřihu za cca 15.000 Kč. Výběrové řízení na dodavatele prostřednictvím 
Mikroregionu  prob ěhlo 9. 9. 2010 v Jenišovicích.  Dotace na opravu místní komunikace 
se zatím nepodařilo získat. Proto přistoupí obec k postupným opravám v rámci svých 
možností. Za tím účelem uloženo starostce do 31.3.2011: 
- objednat ořezání větví kolem cesty do Zátoň a svolat brigádu na úklid větví 
- zjistit  cenu za opravy cesty u několika firem a  dle finančních možností našeho    
  rozpočtu navrhnout OZ možnosti řešení. Zřejmě bude nutné provádět opravy   po  
  etapách. 
                          Hlasovalo pro:  6                          Hlasovalo proti: 0 
Ad 5) 
    S ohledem na rozpočet rozhodnuto provést výměnu oken v celém obecním bytě č. 1 a 
to firmou PROFIL Technik z Hodkovic nad Mohelkou, která podala nejnižší nabídku 
99.569 Kč a dále bylo rozhodnuto provést zednické začištění svépomocí, popřípadě podle 
stavu prostředků jinou firmou.  Úklid a vybílení si provede nájemník sám a z toho 
důvodu nebude od 1. 1. 2011 zvyšováno nájemné.            
                        Hlasovalo pro:  6                          Hlasovalo proti: 0 
Ad 6) 
    Starostka informovala o koupi a prodeji pozemků. Uskutečnil se prodej manželům 
Karafiátovým, je podepsána smlouva  o výkupu pozemku s Ing. Konrádem a připravena 
k podpisu smlouva s pí Sedlmajerovou. Prodej pozemků pod stožárem TKR majitelka 
odmítla a rovněž  zatím odmítla prodej části komunikace pí Rathouská. OZ souhlasí 
s proplacením částky 4.600 Kč pí Sedlmajerové.       
                  Hlasovalo pro:  6                          Hlasovalo proti: 0 



 
Ad 7) 
     -  Návrh posílit vysílání TKR, např. o Eurosport, Cinemu, atd. Byl pověřen H. 
Matzke navštívit Kattro Semily, popř. jinou firmu a zjistit možnosti řešení. Informovat 
příští obecní zastupitelstvo. 

Hlasovalo pro: 6                       Hlasovalo proti: 0 
    - Odvoz velkoobjemového odpadu navržen odsunout na jarní období a spojit 
s brigádou na úklid obce. 
     - Podána informace o jednání s ČD ohledně železničních přejezdů na našem katastru. 
 Bude urgováno odstranění závor.  
     - Projednáváno zabezpečení obecní mechanizace a uloženo H. Matzkeovi a Vacardovi 
do 30. 11. 2010  zřídit v budově OÚ místnost pro uskladnění. 
                         Hlasovalo pro:  6                           Hlasovalo proti: 0 
    - Opravu komínového tělesa  u kotle ústředního topení přislíbil provést  O. Franz. 
    -  Navrženo zjistit možnosti umístění dopravně-bezp. zrcadla v Betlémě u Brožů a  
        úhradu z dotačních titulů .Uloženo starostce 
                             Hlasovalo pro:  6                           Hlasovalo proti: 0 
 
    -  Projektová dokumentace na rekonstrukci vodovodu ve výši  637.840 Kč bude  
        na základě darovací smlouvy převedena na VHS Turnov  později. Zatím  obec  
        požádala o prodloužení lhůty na stavební povolení a pak bude provedeno darování.  
                       Hlasovalo pro:  6                           Hlasovalo proti: 0 
     - Projednán a schválen dodatek č. 4 ke stanovám VHS Turnov ze dne 1.1.2005  
        /vyvěšen na  vebových stránkách obce/   
                         Hlasovalo pro:  6                           Hlasovalo proti: 0 
 
     - Odsouhlaseno zvýšení poplatku ze 400 na 600 Kč za provádění přestupkového řízení 
        MěÚ Turnov 
                       Hlasovalo pro:  6                           Hlasovalo proti: 0 
     - Odsouhlaseno připojení obce  ke komunitnímu plánování sociálních služeb ve  
        správním obvodu Turnovska. Uloženo starostce urgovat přijetí M. Vacardové do  
        penzionu Pohoda. 
                              Hlasovalo pro:  6                           Hlasovalo proti: 0 
- 
 
 
 
Ad 8) Usnesení a závěr: 
 

 
 
 
 
 

Zapsala: Marta Franzová 
 
 
 
 
 


